



治安警察局
CORPO DE POLÍCIA DE SEGURANÇA PÚBLICA

編號 No: _____

遺失香港身份證聲明書 Declaration of Loss of Hong Kong Identity Card

一、個人資料 Personal Particulars :

姓名 _____ 性別 男 M
Name _____ Sex 女 F

父母姓名 (父) _____
Name of Parents (father) _____
(母) _____
(mother) _____

出生日期及地點 _____ 年 _____ 月 _____ 日
Date and Place of Birth _____ (year) / _____ (month) / _____ (day)

婚姻狀況 _____ 職業 _____
Marital Status _____ Occupation _____

香港住址 _____ 聯絡電話 _____
Address in Hong Kong _____ Contact No. _____

二、已遺失香港身分證的詳細資料 Details of Lost H.K.I.C.

香港身分證編號 _____ 簽發日期 _____ 年 _____ 月 _____ 日
H.K.I.C. No. _____ Issued on _____ (year) / _____ (month) / _____ (day)

遺失日期 _____ 遺失地點 _____
Date of Loss _____ Place of Loss _____

遺失原因 Reason of Loss 被偷竊 遺下 不詳
Stolen Dropped Unknown

其他 (請說明) _____
Other (please specify) _____

左姆指指模 Left thumb-print

簽署 _____
Signature

日期 _____
Date

申請人 / Applicant

1. 同意治安警察局將本人的個人資料傳送給香港入境事務處作核實身份及其他直接有關的目的。

I consent to the transmission of my personal particulars by the Public Security Police Force to the Hong Kong Immigration Department for the purpose of verification of my identity and for other directly related purposes only.

是 / Yes

否 / No

2. 同意授權治安警察局使用本人存於澳門自助過關系統中之電子指紋進行身份核實程序。

I consent to give the Public Security Police Force authorization to use my fingerprints stored in the Automated Passenger Clearance System for identity verification.

是 / Yes

否 / No

3. 收集個人資料聲明：

為本申請而提供的個人資料只會用於與本申請直接相關的用途。為審理申請之目的，有關資料可能被轉交有權實體（包括澳門地區以外）。基於履行法定義務，有關資料亦可能被轉交警察當局、司法機關及其他有權實體。申請人有權依法申請查閱、更正或更新有關資料。

Personal Information Collection Statement:

The personal information provided in this application will only be used for the purposes directly related to the application. For the purpose of examining the application, such information may be transferred to certain competent entities (including those outside Macao). To comply with statutory obligations, such information may also be transferred to the police authorities, judicial bodies and other competent entities. The applicant has the right to apply for access, correction and update of the above information according to law.

____ / ____ / ____
日期 / Date

申請人 / Applicant

受理機關內部使用欄

核實結果

- 吻合(當事人現錄取之指紋與電腦系統所存錄之資料相同)
- 未能確認
- 電腦系統沒有資料
- 當事人指紋未能與電腦系統所存錄之資料吻合
- 系統未能連線
- 其他：_____

____ / ____ / ____
日期

人員編號及簡簽